
From:                                 Pia Koch Hauge
Sent:                                  7 Jan 2015 10:05:22 +0000
To:                                      Pia Koch Hauge
Subject:                             VS: Skiltning.

Fra: Preben Friis-Hauge <prfh@varde.dk>
Dato: 5. dec. 2014 10.45.21 CET
Til: Kjeld Anker Espersen <kjae@varde.dk>
Cc: Erik Buhl Nielsen <erbn@varde.dk>, Bent Peter Larsen <bpla@varde.dk>
Emne: Vedr.: Skiltning.

Vi gør alt hvad vi kan
Lavpraktisk set, så er vi langt forbi intern deadline i forv for input til næste møde, men vi 
ser på sagen med fleksibilitet og åbne arme.
Som min. så får du orienteringen :-)

Sendt fra min iPad

Venlig hilsen

Preben Friis-Hauge
Mobil: 60 21 45 44

Den 05/12/2014 kl. 10.28 skrev Kjeld Anker Espersen <kjae@varde.dk>:
 
Tak for det.......... hvis ikke det kan komme på det næste møde, så i al fald en 
orientering til udvalget om sagen er på vej.
mvh
Kjeld A. E.
Sendt fra min iPad
 

Den 05/12/2014 kl. 10.20 skrev Preben Friis-Hauge 
<prfh@varde.dk>:
 
Takker 
vi sætter en sag på, ved først givne lejlighed
 
Sendt fra min iPad
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Venlig hilsen
 
Preben Friis-Hauge
Mobil: 60 21 45 44
 

Den 05/12/2014 kl. 10.00 skrev Kjeld Anker 
Espersen <kjae@varde.dk>:
 
Hej.
 
Jeg vi godt anmode om, på det næste møde i P/T 
sættes et pkt. på dagsordenen, der skal omhandle 
politisk stillingtagen til evt. elektroniske 
Informationstavler, i Varde Kommune.
 
Begrundelsen herfor er, at der ved flere lejligheder er 
fremkommet "strøtanker" om nye informationstavler.
Udover dette var der også på det sidste møde med 
Udviklingsrådene bemærkninger der efterlyste 
skiltning med informationer. Det drejede sig om 
skiltning ved indfaldsvejene til oplandsbyerne. De 
bemærkninger blev ikke sagt imod.
Derfor er det efter min mening nødvendigt at få 
politisk afklaret, henholdsvis om der skal opføres 
elektroniske informationstavler, hvilke "budskaber" 
skal der informeres om, højde og drøjde, og 
placering. 
Såfremt der skal opføres tavler, skal der tilstræbes 
ensartethed, også om oplandsbyerne skal kunne skilte 
elektronisk. Og ikke mindst vigtigt, om det er en 
kommunal opgave eller private kan byde ind på en 
evt. opgave.
 
At en sammenligning med nuværende skiltning 
(opslagstavlerne ved indfaldsvejene til Varde By) 
skal medvirke til uhæmmet opførelse af div. 
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"bandereklamer" med annoncering af hvad som helst, 
vil ikke være retfærdigt. 
Samtidig vil jeg ikke undlade at bemærke, der 
sagtens kan findes alternativer til det bestående, som 
jeg er enig i skal erstattes, og dette alternativ ikke 
nødvendigvis skal tage udgangspkt i hvad  
vore nabokommuner foretager sig på det område, og 
at det skal være elektroniske tavler.
mvh
Kjeld A. E.
 
 
Sendt fra min iPad


